
杭叉电动叉车蓄电池型号现货80V4PZS560
杭州叉车CPD-30叉车专用电瓶

产品名称 杭叉电动叉车蓄电池型号现货80V4PZS560
杭州叉车CPD-30叉车专用电瓶

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 32480.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:80V4PZS560
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

杭州叉车蓄电池品牌推荐贝朗斯牌叉车蓄电池作为牵引动力，欧美标准，设计寿命达5年以上，耐热性好
，爬坡性能强，满足当班工作，失水少，可适用冷库、仓储等海斯特搬运车辆电瓶，杭叉CPD30J属于托
盘车，电瓶型号为4PZS560，电压80V，可高配为560Ah。

The Hangzhou forklift battery brand recommends the Brauns forklift battery as the traction power. According to
European and American standards, it has a design life of more than 5 years, good heat resistance, strong climbing
performance, suitable for working on duty, less water loss, and suitable for cold storage, storage, etc. Hangcha CPD30J
is a pallet truck. The battery model is 4PZS560, the voltage is 80V, and the high configuration is 240Ah.
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